
 

 

Ski NB NBPPI 2025-2026 

In partnership, Sport NB, Canadian Sport Institute Atlantic and Ski NB wishes to congratulate our 
selected and nominated athletes for inclusion in this season’s Enhanced Performance Program. 
Last season we launched our program for U16 and saw some strong and consistent development 
with our athletes and are expanding the program. Our primary focus for this program is at the U16 
age group followed by fully supporting our FIS age. New for 2025_2026 is the development of the 
U14 group program. 

All of these programs are intended to create additional training opportunities with targeted coaches 
working with targeted athletes. The expectations for this program are the creation of a more intense 
training environment including developing both technical, tactical and mental performance skills. 

On the Ski NB website is a detailed calendar of our current training plan that will include training 
days at all three member club locations. 

u16       U14     

            

Vincent  Viens  Kate McMullen   Eliot BACON  Naomi Ridout 
Robbie  Stevenson Mitike Budd   Bentley BRENNAN  Niaya Gaudet 
Declan  Bardsley  Elyse Michaud   Hunter HOVEY  Charlotte Bazin 
Hudson Hovey  Ariane DePassille  Jackson MIX  Talja DeJong 
Liam Houghton  Jane  Phillips        Jude  MacDow 
Holden Doherty           Emma Berube 
Isak  Picard  Carrie  Lee        Leah Fox 
Liam  Anderson Duguay Olivia  Roy        Layla MacDow 
Baxter MacDow  Melanie  Church        Grace Coady 

   Maheva  Bois INJURY      Robin Ellis  

              

       Maxim Bois  Madelyn Roy 

       Jack  McMullen  Addison Russon 

       Zach Leblanc  Charlie White 

            Seren  Pembridge 
 

As stated in the Ski NB selection document, we have developed an application process that can be 
utilized if you are interested in having your athlete invited to this group and committing to the NBPPI 
pathway. 



 

Our U14 Boys program is going to be a targeted development age and as such please reach out to 
myself if you have any questions regarding joining the NBPPI program. 

 

Best of luck for the coming season 

Bradford Lashley - Athletic Director – Ski NB 
lashley@skinb.ca   

mailto:lashley@skinb.ca


 

 
 
 
Ski NB NBPPI 2025-2026 
 
En partenariat, Sport NB, l'Institut canadien du sport de l'Atlantique et Ski NB souhaitent féliciter 
les athlètes sélectionnés et nommés pour participer au programme de performance améliorée de 
cette saison. La saison dernière, nous avons lancé notre programme pour les moins de 16 ans et 
avons constaté une progression solide et constante chez nos athlètes. Nous élargissons donc le 
programme. Notre objectif principal pour ce programme est le groupe d'âge des moins de 16 ans, 
suivi d'un soutien complet à notre groupe d'âge FIS. La nouveauté pour 2025-2026 est le 
développement du programme pour le groupe des moins de 14 ans. 
 
Tous ces programmes visent à créer des opportunités d'entraînement supplémentaires avec des 
entraîneurs ciblés travaillant avec des athlètes ciblés. Les attentes pour ce programme sont la 
création d'un environnement d'entraînement plus intense, incluant le développement des 
compétences techniques, tactiques et mentales. 
 
Le site web de Ski NB présente un calendrier détaillé de notre plan d'entraînement actuel, qui 
inclura des journées d'entraînement dans les trois clubs membres. 
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Vincent  Viens  Kate McMullen   Eliot BACON  Naomi Ridout 
Robbie  Stevenson Mitike Budd   Bentley BRENNAN  Niaya Gaudet 
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       Zach Leblanc  Charlie White 
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Comme indiqué dans le document de sélection de Ski NB, nous avons mis au point un processus 
de candidature que vous pouvez utiliser si vous souhaitez que votre athlète soit invité à rejoindre ce 
groupe et s'engage dans le parcours NBPPI. 
 
Notre programme pour les garçons de moins de 14 ans s'adresse à un groupe d'âge spécifique. 
N'hésitez donc pas à me contacter si vous avez des questions concernant l'adhésion au 
programme NBPPI. 
 
Bonne chance pour la saison à venir ! 
 
Bradford Lashley - Directeur sportif – Ski NB 
lashley@skinb.ca 
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